
 

 

 

 

DRUSKININKŲ SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2022-01-31  Nr. TP-1 

Druskininkai 

 

Posėdis įvyko  2022-01-31, 10.00–12.09 val. 

Posėdžio pirmininkas – Ričardas Malinauskas, savivaldybės meras.  

Protokolą rašė – Živilė Stravinskaitė, Dokumentų ir informacijos skyriaus vedėja.   

Į Druskininkų savivaldybės tarybą išrinkti 25 tarybos nariai.  

Tarybos posėdyje dalyvavo:  24 tarybos nariai. 

Nedalyvavo: Juozas Šarkus, tarybos narys.  

Kviestieji asmenys: Vilma Jurgelevičienė, savivaldybės administracijos direktorė; Violeta 

Grigorienė, savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja; Simonas Kazakevičius, savivaldybės 

mero patarėjas; Dovilė Račienė, Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėja; Sigitas Valentukevičius, 

savivaldybės kontrolierius; Vita Petkevičiūtė-Siliūnienė, Investicijų ir projektų valdymo skyriaus vedėjo 

pavaduotoja; Agnė Baranauskaitė, Ūkio ir turto valdymo skyriaus vedėja;  Gintaras Grigoras, Ūkio ir turto 

valdymo skyriaus vedėjo pavaduotojas; Mindaugas Jaskelevičius, UAB ,,Druskininkų vandenys“ 

direktorius;  Lina Gaidžiūnaitė, Investicijų ir projektų valdymo skyriaus vedėja; Diana Brown, Švietimo 

skyriaus vedėja; Joana Verbickienė, Architektūros ir urbanistikos skyriaus vedėja; Vaiva Žagunienė, 

Turizmo, komunikacijos ir kultūros skyriaus vedėja; Eglė Sadauskaitė, Asmens ir visuomenės sveikatos 

skyriaus vedėja – savivaldybės gydytoja.  

Darbotvarkė:  

1. Dėl Druskininkų savivaldybės 2021-2029 m. strateginio plėtros plano patvirtinimo. 

2.Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ 

pakeitimo. 

3. Dėl pavedimo atlikti papildomas užduotis ir priemokos nustatymo.  

4. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 29 d. Nr. T1-5 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojo skyrimo“ pakeitimo.  

5. Dėl Druskininkų savivaldybės kontrolieriaus darbo užmokesčio nustatymo. 

6. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Litesko“ filialo „Druskininkų šiluma“ 2022 – 2025 metų 

atsiskaitomųjų karšto vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo veiklos plano derinimo ir atsiskaitomųjų 

karšto vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo mokesčio nustatymo.  

7. Dėl Druskininkų savivaldybės 2022 metų užimtumo didinimo programos patvirtinimo. 

8. Dėl Druskininkų savivaldybės socialinių būstų amortizacinių atskaitymų nusidėvėjimui atkurti 

patvirtinimo.  

9. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-120 „Dėl 

parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo tvirtinimo“ pakeitimo. 

10. Dėl Druskininkų savivaldybės saugotinų želdinių kirtimo, kitokio pašalinimo iš augimo vietos 

ar intensyvaus genėjimo leidimų išdavimo ir prašymų dėl želdinių atkuriamosios vertės kompensacijos 

dydžio perskaičiavimo nagrinėjimo ir sumokėtos želdinių atkuriamosios vertės kompensacijos grąžinimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo.  

11. Dėl Lėšų, reikalingų viešųjų želdynų ir želdinių apsaugai, priežiūrai ir tvarkymui, viešųjų 

želdynų kūrimui ir želdinių veisimui, želdynų ir želdinių inventorizavimui, viešųjų želdynų ir želdinių 

būklės ekspertizėms atlikti, skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 
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12. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės viešajai bibliotekai. 

13. Dėl Druskininkų savivaldybės trumpalaikio materialiojo turto perdavimo valdyti, naudoti ir 

disponuoti juo patikėjimo teise. 

14. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 12 d. sprendimo Nr. T1-159 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės būstų pardavimo nuomininkams“ pakeitimo. 

15. Dėl Druskininkų savivaldybės būsto pardavimo nuomininkui. 

16. Dėl prašymo priimti sprendimą dėl Druskininkų savivaldybės patikėjimo teisės į valstybinės 

žemės sklypą Nemuno kelias 2, Mizarų kaime, Druskininkų savivaldybėje, pasibaigimo. 

Pranešėjas: G. Grigoras, Ūkio ir turto valdymo skyriaus vedėjo pavaduotojas.  

17. Dėl uždarosios akcinės bendrovės ,,Druskininkų vandenys“ dalyvavimo gyvenamų būstų 

prijungimo prie esamų centralizuotų nuotekų tvarkymo sistemų investiciniame projekte.  

18. Dėl pritarimo projektams, teikiamiems pagal Lietuvos kultūros tarybos kvietimą. 

19. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-185 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės neformaliojo vaikų švietimo lėšų skyrimo ir panaudojimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

20. Dėl vietovės lygmens specialiojo inžinerinės infrastruktūros vystymo plano saulės elektrinės 

statybai rengimo ir planavimo tikslų.  

21. Dėl Druskininkų kultūros puoselėtojo 2021 metų premijos skyrimo. 

22. Dėl Druskininkų savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios programos 

priemonių vykdymo 2021 metų ataskaitos patvirtinimo.  

23. Dėl Druskininkų savivaldybės visuomenės sveikatos stebėsenos 2020 metų ataskaitos 

patvirtinimo.  

24. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2021 metų veiklos ataskaitos. 

25. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2022 metų veiklos programos 

patvirtinimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad posėdžio darbotvarkėje yra numatyta 

svarstyti 25 klausimus ir pasiteiravo: ar  bus pasiūlymų dėl posėdžio darbotvarkės, ar galima darbotvarkei 

pritarti bendru sutarimu? 

Bendru sutarimu pritarta posėdžio darbotvarkei.  

1.SVARSTYTA.  Druskininkų savivaldybės 2021-2029 m. strateginio plėtros plano patvirtinimas. 

Pranešėja V. Petkevičiūtė – Siliūnienė pristatė sprendimo projektą.  

Diskusijoje dalyvavo: Antanas Balkė, tarybos narys; pranešėja V. Petkevičiūtė-Siliūnienė; Ričardas 

Malinauskas, posėdžio pirmininkas; Konstantinas Rečkovas, tarybos narys; Vytautas Dabrukas, tarybos 

narys; Karolis Kaklys, tarybos narys.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 21, ,,susilaikė“  ̶  3 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Lino Urmanavičiaus, savivaldybės 

mero pavaduotojo, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 

30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo 

tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai (Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas 

nedalyvavo balsavime)  

BALSAVO: „už“ – 3, ,,prieš“  ̶  20 (balsų mažuma). 

https://www.lrs.lt/pls/proj/dokpaieska.showdoc_l?p_id=1532066&p_org=4557&p_fix=y&p_gov=n
https://www.lrs.lt/pls/proj/dokpaieska.showdoc_l?p_id=1532066&p_org=4557&p_fix=y&p_gov=n
https://www.lrs.lt/pls/proj/dokpaieska.showdoc_l?p_id=1540074&p_org=4557&p_fix=y&p_gov=n
https://www.lrs.lt/pls/proj/dokpaieska.showdoc_l?p_id=1540074&p_org=4557&p_fix=y&p_gov=n
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NUSPRĘSTA. Nepriimti Lino Urmanavičiaus, savivaldybės mero pavaduotojo, nusišalinimo nuo 

sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ 

pakeitimo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o 

priėmus nusišalinimą nebebus galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Aivaras Kadziauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės 

biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas,  pateikė balsuoti už Aivaro Kadziausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. 

T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo 

tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai (Aivaras Kadziauskas ir Karolis Kaklys nedalyvavo balsavime)  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Aivaro Kadziausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus 

nusišalinimą nebebus galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Modestas Vitkauskas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės 

biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas,  pateikė balsuoti už Modesto Vitkausko, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. 

T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo 

tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai (Modestas Vitkauskas ir Karolis Kaklys nedalyvavo balsavime)  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Modesto Vitkausko, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus 

nusišalinimą nebebus galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės 

biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Juliaus Matulevičiaus, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. 

sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo 

tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai (Julius Matulevičius ir Karolis Kaklys nedalyvavo balsavime).  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Juliaus Matulevičiaus, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus 

nusišalinimą nebebus galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Juozas Dailydė, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų 

vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  
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Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas,  pateikė balsuoti už Juozo Dailydės, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. 

T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo 

tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai (Juozas Dailydė ir Karolis Kaklys nedalyvavo balsavime).  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Juozo Dailydės, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus 

nusišalinimą nebebus galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Algis Bolys, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų 

vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Algio Bolio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. 

T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo 

tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai (Algis Bolys ir Karolis Kaklys nedalyvavo balsavime).  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Algio Bolio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės 

biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo, nes 

nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus nusišalinimą nebebus 

galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Valė Šmitienė, tarybos narė, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų 

vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už Valės Šmitienės, tarybos narės, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. 

T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo 

tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai (Valė Šmitienė ir Karolis Kaklys nedalyvavo balsavime).  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Valės Šmitienės, tarybos narės, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus 

nusišalinimą nebebus galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Liudas Vaisieta, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės 

tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų 

vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas,  pateikė balsuoti už Liudo Vaisietos, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. 

T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo 

tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai ( Karolis Kaklys nedalyvavo balsavime).  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  21 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Liudo Vaisietos, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų 
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savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus 

nusišalinimą nebebus galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Artūras Skausmenis, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės 

biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas,  pateikė balsuoti už Artūro Skausmenio, tarybos nario, 

nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. 

T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo 

tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai (Karolis Kaklys nedalyvavo balsavime).  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  21 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Artūro Skausmenio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus 

nusišalinimą nebebus galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Jevgrafijus Samuchovas, tarybos narys, pateikė nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės 

biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas,  pateikė balsuoti už Jevgrafijaus Samuchovo, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. 

sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo 

tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai (Jevgrafijus Samuchovas ir Karolis Kaklys nedalyvavo 

balsavime).  

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  20 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Jevgrafijaus Samuchovo, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 „Dėl Druskininkų 

savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ 

priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus 

nusišalinimą nebebus galimybės priimti sprendimą – nebeliks kvorumo.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, pasisakė dėl nusišalinimo tvarkos.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, reaguodamas į tarybos nario pasisakymą, išsakė 

repliką.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimų dėl 2-25 darbotvarkės klausimų priėmime.  

2.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2017 m. gegužės 30 d. sprendimo Nr. T1-103 

„Dėl Druskininkų savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja D. Račienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 21 , ,,susilaikė“  ̶   2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

3.SVARSTYTA. Pavedimas atlikti papildomas užduotis ir priemokos nustatymas. 

Pranešėja D. Račienė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė frakcijos vardu.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, reaguodamas į tarybos nario pasisakymą, išsakė 

repliką.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  
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BALSAVO: „už“ – 21, ,,prieš“  ̶  2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

4.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 29 d. Nr. T1-5 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojo skyrimo“ pakeitimas.  

Pranešėja D. Račienė pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pasisakė.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, replikavo.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pasisakė.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 21, ,,prieš“  ̶  2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

5.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės kontrolieriaus darbo užmokesčio nustatymas. 

Pranešėja D. Račienė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė frakcijos vardu.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, replikavo.   

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 21, ,,prieš“  ̶  2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Algis Bolys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 6 darbotvarkės klausimo priėmime.  

6.SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Litesko“ filialo „Druskininkų šiluma“ 2022 – 

2025 metų atsiskaitomųjų karšto vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo veiklos plano derinimas ir 

atsiskaitomųjų karšto vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo mokesčio nustatymas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 22 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

7.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės 2022 metų užimtumo didinimo programos 

patvirtinimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

8.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės socialinių būstų amortizacinių atskaitymų 

nusidėvėjimui atkurti patvirtinimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 23  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

9.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-120 

„Dėl parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo tvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Donatas Mizaras, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 10 darbotvarkės klausimo priėmime.  

10.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės saugotinų želdinių kirtimo, kitokio pašalinimo iš 

augimo vietos ar intensyvaus genėjimo leidimų išdavimo ir prašymų dėl želdinių atkuriamosios vertės 
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kompensacijos dydžio perskaičiavimo nagrinėjimo ir sumokėtos želdinių atkuriamosios vertės 

kompensacijos grąžinimo tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ –20, ,,susilaikė“  ̶   2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

11.SVARSTYTA. Lėšų, reikalingų viešųjų želdynų ir želdinių apsaugai, priežiūrai ir tvarkymui, 

viešųjų želdynų kūrimui ir želdinių veisimui, želdynų ir želdinių inventorizavimui, viešųjų želdynų ir 

želdinių būklės ekspertizėms atlikti, skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 21, ,,susilaikė“  ̶   2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

12.SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimas patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės viešajai bibliotekai. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 22, ,,prieš“  ̶  1 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Arūnas Večkys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 13 darbotvarkės klausimo priėmime.   

13.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės trumpalaikio materialiojo turto perdavimas valdyti, 

naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 22 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

14.SVARSTYTA. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 12 d. sprendimo Nr. 

T1-159 „Dėl Druskininkų savivaldybės būstų pardavimo nuomininkams“ pakeitimo. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, informavo, kad pasikeitė 15 darbotvarkės klausimo 

pavadinimas į ,,Dėl Druskininkų savivaldybės būstų pardavimo nuomininkams“.  

15.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės būstų pardavimas nuomininkams. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė po Savivaldybės tarybos komitetų posėdžio patikslintą sprendimo 

projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Tarybos nariai Aivaras Kadziauskas, Inga Salickienė ir Linas Urmanavičius nedalyvavo sprendimo 

dėl 16 darbotvarkės klausimo priėmimo.  

16.SVARSTYTA. Prašymas priimti sprendimą dėl Druskininkų savivaldybės patikėjimo teisės į 

valstybinės žemės sklypą Nemuno kelias 2, Mizarų kaime, Druskininkų savivaldybėje, pasibaigimo. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėjas atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 19, ,,susilaikė“  ̶  1 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 
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Liudas Vaisieta, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 17 darbotvarkės klausimo priėmime.  

17.SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Druskininkų vandenys“ dalyvavimas gyvenamų 

būstų prijungimo prie esamų centralizuotų nuotekų tvarkymo sistemų investiciniame projekte. 

Pranešėjas M. Jaskelevičius pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėjas atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 22 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Artūras Skausmenis, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 18 darbotvarkės klausimo priėmime.  

18.SVARSTYTA. Pritarimas projektams, teikiamiems pagal Lietuvos kultūros tarybos kvietimą. 

Pranešėja L. Gaidžiūnaitė pristatė sprendimo projektą bei Tėvynės sąjungos ir Liberalų sąjūdžio 

frakcijos pateiktus pasiūlymus: pakeisti sprendimo projekto pavadinimą „Dėl pritarimo projektams, 

teikiamiems pagal Lietuvos kultūros tarybos kvietimą“ į „Dėl kultūros srities projektų rėmimo“ bei 

papildyti sprendimą 4 punktu: ,,4. Įsipareigoti finansuoti nevyriausybinių organizacijų , fizinių asmenų 

(menininkų, kūrėjų, kultūros puoselėtojų) bei juridinių asmenų, veikiančių kultūros srityje, kultūros srities 

projektus, kurie bus atrinkti konkurso tvarka ir vykdomi 2022 m. Projektams skirti 40 tūkst. eurų iš 2022 

m. savivaldybės biudžeto“. Pranešėja atkreipė dėmesį, kad šie siūlymai nėra susiję su svarstomu klausimu. 

Svarstomas sprendimo projektas yra dėl pritarimo savivaldybės institucijų projektams, kurie konkurso būdu 

dalyvauja kitų institucijų administruojamose finansavimo programose ar priemonėse, šiuo konkrečiu atveju 

Lietuvos kultūros tarybos rėmimo fondo priemonėje. Šiuo sprendimu nėra tvirtinama Savivaldybės 

programa pagal kurią finansuojami kultūros srities projektai ir planuojamos lėšos šiai programai 

įgyvendinti.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pakomentavo Tėvynės sąjungos ir Liberalų sąjūdžio frakcijos pateiktą 

siūlymą.  

Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas, pasisakė bei atkreipė dėmesį, kad pateikti 

siūlymai nėra susiję su sprendimo projektu.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktą Tėvynės sąjungos ir 

Liberalų sąjūdžio siūlymą. 

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 3, ,,prieš“  ̶  19 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepritarti siūlymui sprendimo projektą papildyti Tėvynės sąjungos ir Liberalų 

sąjūdžio frakcijos pateiktu siūlymu. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 20, ,,prieš“  ̶   2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Valė Šmitienė ir Jevgrafijus Samuchovas nedalyvavo sprendimo dėl 19 klausimo 

priėmime.  

19.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-185 

„Dėl Druskininkų savivaldybės neformaliojo vaikų švietimo lėšų skyrimo ir panaudojimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys.  

BALSAVO: „už“ – 21 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

20.SVARSTYTA. Vietovės lygmens specialiojo inžinerinės infrastruktūros vystymo plano saulės 

elektrinės statybai rengimas ir planavimo tikslai.  
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Pranešėja J. Verbickienė pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, papildė pranešėją.   

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Modestas Vitkauskas, tarybos narys, nedalyvavo sprendimų dėl 21-25 darbotvarkės klausimų 

priėmime.  

21.SVARSTYTA.  Druskininkų kultūros puoselėtojo 2021 metų premijos skyrimas. 

Pranešėja V. Žagunienė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė frakcijos vardu.  

Algis Bolys, tarybos narys, ir Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas, pasisakė.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO: „už“ – 22 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Vytautas Kvedaras, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 22 darbotvarkės klausimo priėmime.  

22.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos priemonių vykdymo 2021 metų ataskaitos patvirtinimas.   

Pranešėja E. Sadauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą. 

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys.  

BALSAVO: „už“ – 21 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

23.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės visuomenės sveikatos stebėsenos 2020 metų 

ataskaitos patvirtinimas.  

Pranešėja I. Kostina pristatė sprendimo projektą.  

Algis Bolys, tarybos narys, pateikė klausimą.   

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą. 

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.   

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys (Inga Salickienė nebalsavo).  

BALSAVO: „už“ – 21 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Ronata Balkaitienė, tarybos narė, nedalyvavo sprendimų dėl 24 ir 25 klausimų priėmime.  

24.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2021 metų veiklos 

ataskaita. 

Pranešėjas D. Mizaras pristatė sprendimo projektą.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėjas atsakė į pateiktą klausimą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė frakcijos vardu.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys.  

BALSAVO: „už“ –19 , ,,prieš“  ̶  2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 
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25.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2022 metų veiklos 

programos patvirtinimas.  

Pranešėjas D. Mizaras pristatė sprendimo projektą bei pažymėjo, kad buvo gautas Tėvynės sąjungos 

ir Liberalų sąjūdžio frakcijos siūlymas papildyti Kontrolės komiteto 2022 metų veiklos programą šiais 

punktais: Savivaldybės 2021 metų konsoliduotųjų ataskaitų pristatymas ir svarstymas dalyvaujant 

savivaldybės administracijos direktoriui; Druskininkų savivaldybės administracijos vykdomų viešųjų 

pirkimų ataskaita;   posėdis dėl   savivaldybės statomų/renovuojamų objektų  (vykdymo ir rezultatų); 

posėdis dėl  teritorinio planavimo  projektų  rengimo, kai planavimas vykdomas valstybės žemėje bei juos 

pakomentavo. 

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė frakcijos vardu.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėjas atsakė į pateiktą klausimą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsavimą už Tėvynės sąjungos ir Liberalų 

sąjūdžio frakcijos siūlymą papildyti  Kontrolės komiteto 2022 metų veiklos programos 4 punktais.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių. (Donatas Mizaras nedalyvavo balsavime) 

BALSAVO: „už“ – 2, ,,prieš“  ̶  18 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepritarti Tėvynės sąjungos ir Liberalų sąjūdžio frakcijos siūlymui papildyti  

Kontrolės komiteto 2022 metų veiklos programos 4 punktais. 

Posėdžio pirmininkas pateikė balsuoti už pristatytą sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys.  

BALSAVO: „už“ – 19, ,,prieš“  ̶  2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                            Ričardas Malinauskas  

 

 

 

Protokolą rašė                              Živilė Stravinskaitė                      


